
Protokół nr XXXVIII/21 

z dnia 30 września 2021 r.  

od godz. 10:00 do godz. 12:28  

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Andrzej Dutkiewicz  

3. Tomasz Filipowski  

4. Hanna Iwaniuk  

5. Marcin Łabędzki  

6. Paweł Mataśka  

7. Dawid Mazurkiewicz 

8. Ewa Mielczarek-Sójka  

9. Krzysztof Nowak  

10. Joanna Pawłowska  

11. Zbigniew Piotrowski 

12. Tomasz Półgrabia  

13. Wojciech Rychlik  

14. Romuald Solarek  

15. Stanisław Szuster  

16. Piotr Warchlewski  

17. Grzegorz Włodarczyk  

18. Jadwiga Ziółkowska  

19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie XXXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Otwarcia XXXVIII sesji dokonał Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. Stwierdził kworum.  

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 



1.Otwarcie XXXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                        

i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3.Przyjęcie protokołu Nr XXXVII/21 z dnia 26.08.21 r. 

4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5.Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego                                          

w Zduńskiej Woli za 2020 rok.  

6.Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego sprawozdania 

finansowego Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy od 

01.01.2020 roku do 31.12.2020 roku.   

7.Raport i Opinia z badania rocznego sprawozdania finansowego za rok obrotowy 2020 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp.o.o w Zduńskiej Woli wraz                                            

z wynikiem finansowym oraz Sprawozdanie Rady Nadzorczej Zduńskowolskiego Szpitala 

Powiatowego Sp.o.o. w Zduńskiej Woli.   

8.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Zduńskowolskiego Nr XXVII/64/20 z 

dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy oraz dyżurów 

nocnych aptek ogólnodostępnych w 2021 roku, funkcjonujących na terenie powiatu 

zduńskowolskiego.   

9.Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego - FK.21/21.  

10.Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia budżetu 

na rok 2021 - FK.22/21.  

11.Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji.  

12.Interpelacje i zapytania Radnych.                                     

13.Wnioski i oświadczenia Radnych. 

14.Sprawy różne. 

15.Zakończenie XXXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad                                

i wprowadzenie pkt. pn.” Stanowisko o zmianę i dostosowanie do wytycznych Komisji 

Europejskiej Samorządowej Karty Praw Rodzin.”. Dnia 15 września br. wpłynęło pismo 

Ministra Funduszy i Polityki Regionalnej Waldemara Budy dotyczące przestrzegania zasad 

horyzontalnych w realizacji programów i projektów dofinansowanych środkami UE w 

perspektywie finansowej 2021-2027. Pismo było skierowane do samorządów. Wicestarosta 

przedstawił treść pisma. W dniu 28 stycznia 2020 r. Sejmik Województwa Łódzkiego podjął 

Uchwałę Samorządową Kartę Praw Rodzin, która budzi zastrzeżenia w tym przedmiocie. 

Podobne regulacje oprócz województwa łódzkiego podjęło kilka regionów: Małopolska, 

Podkarpacie, Lubelszczyzna, region Świętokrzyski.  W oparciu o te przesłanki Unia 

wstrzymała część środków. Ocenia się, że szacowana strata dla województwa łódzkiego to 



kwota około 10 miliardów złotych. By nie doszło do takiej sytuacji wicestarosta zaproponował 

podjąć stanowisko Rady Powiatu o zmianę i dostosowanie do wytycznych Komisji 

Europejskiej Samorządowej Karty Praw Rodzin. Wicestarosta odczytał treść stanowiska.  

 

Radny Tomasz Półgrabia zapytał skoro pismo wpłynęło dwa tygodnie temu to dlaczego na 

godzinę przed sesją otrzymał informację, że jest nowy materiał. Nie miał możliwości 

zapoznania się z tym materiałem.    

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że Sejmik Województwa Łódzkiego już 

dwukrotnie procedował nad tym tematem. Był w kontakcie z panią Jolantą Gzik radną 

sejmiku Województwa Łódzkiego. Z informacji jaką uzyskał temat był przedmiotem debaty 28 

września br. Budzi on ciągłe kontrowersje. Uważa, że głos warty jest zauważenia.  

Radny Tomasz Półgrabia stwierdził, że to nie jest odpowiedź na jego pytanie. Jest to 

niepoważne. Dawać radnym tak krótki czas na zapoznanie się z tak obszernym materiałem.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdził, że procedowanie byłoby bezpodstawne gdyby 

sejmik Województwa Łódzkiego uwzględnił pismo Ministra Budy. Z racji, że tak się nie stało 

konieczny jest głos przekazania radnym Województwa Łódzkiego, po to by mieszkańcy 

naszego województwa nie stracili tych środków.  

Radny Dawid Mazurkiewicz wyraził zdumienie, że w stanowisku Zarząd Powiatu powołuje 

się na Uchwałę z dnia 28 stycznia 2020 r. skoro sejmik ostatnio w tym temacie wypowiedział 

się 28 września 2021 r. Zapytał, które zapisy budzą niepokój, co jest niezgodne z prawem, 

jakie elementy kogokolwiek dyskryminują w tejże uchwale. Sejmik w okresie między 

styczniem a wrześniem by doprecyzować stanowisko, podjął uchwałę w dniu 28 września br. 

Przedstawione przez starostę argumenty nijak mają się do rzeczywistości. W tej uchwale nie 

ma ani słowa o dyskryminacji. Działania mają charakter czysto polityczny. „Państwo 

populistycznie wykorzystując mniejszości, powodują dyskryminację, naruszacie podstawę 

zasady wolności, tolerancji i demokracji tym stanowiskiem”. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że proponowany projekt stanowiska został 

przez Zarząd Powiatu przyjęty na wtorkowym posiedzeniu. Znaczna część radnych sejmiku 

nie wzięła udziału w tym posiedzeniu, gdyż proponowana treść ciągle budzi zastrzeżenia. 

Część radnych wstrzymała się od głosu. Stanowisko nie stanowi oceny światopoglądów. 

Chodzi o to by uchwały, które podejmuje Sejmik nie stanęły na drodze uzyskania środków z 

UE, o czym mówi pan Minister Buda w swoim piśmie, które kieruje do samorządów 

wszystkich szczebli.  



Radny Marcin Łabędzki zwrócił uwagę, że stanowisko było procedowane przez Zarząd we 

wtorek o godzinie 12.00. O godzinie 18.00 była zwołana nadzwyczajna sesja. W chwili gdy to 

było omawiane nie było znane stanowisko sejmiku. Nie było informacji w jakim kierunku 

pójdzie Sejmik, jakie będą zapisy. Stanowisko jest to po by rozważyć zapisy w uchwale gdyż 

dużą wartością dla samorządów są środki z których wszyscy korzystamy. Nie samorządowcy 

ale mieszkańcy.  Myślą przewodnią w tym procedowaniu była utrata tych środków. 

Stanowisko nie zarzuca czy wytyka błędy czy wady ale by wziąć obawy mieszkańców pod 

uwagę, że może rzutować w przyszłości na rozwój powiatu. Zaproponował przyjąć 

stanowisko, gdyż to jest apel.  

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że w stanowisku podany jest numer uchwały, której 

już nie ma. Zatem zawiera wadę. Odnosi się do czegoś czego już nie ma. W stanowisku nie 

mówi się konkretnie o co chodzi. Stanowisko oczernia Sejmik i  Zarząd Województwa.  

Radna Jadwiga Ziółkowska poprosiła o opamiętanie się, wiele województw wycofało się z 

tych uchwał, gdyż boją się utraty tych pieniędzy. Radna złożyła wniosek o zamknięcie 

dyskusji.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie wniosku.  

Głosowano w sprawie: 

Wniosek o zamknięcie dyskusji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech 

Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (4) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Mataśka , Joanna Pawłowska  

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Chwiałkowska  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 



Głosowano w sprawie: 

Wniosek o rozszerzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald 

Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska 

, Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (7) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Chwiałkowska  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku dziennego obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , 

Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz 

Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (3) 

Dawid Mazurkiewicz, Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Mataśka , Krzysztof Nowak  

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  



 

Rada Powiatu ustaliła porządek obrad.  

1.Otwarcie XXXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                        

i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3.Przyjęcie protokołu Nr XXXVII/21 z dnia 26.08.21 r. 

4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Stanowisko o zmianę i dostosowanie do wytycznych Komisji Europejskiej Samorządowej 

Karty Praw Rodzin. 

6.Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego                                          

w Zduńskiej Woli za 2020 rok.  

7.Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego sprawozdania 

finansowego Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy od 

01.01.2020 roku do 31.12.2020 roku.   

8.Raport i Opinia z badania rocznego sprawozdania finansowego za rok obrotowy 2020 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp.o.o w Zduńskiej Woli wraz                                            

z wynikiem finansowym oraz Sprawozdanie Rady Nadzorczej Zduńskowolskiego Szpitala 

Powiatowego Sp.o.o. w Zduńskiej Woli.   

9.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Zduńskowolskiego Nr XXVII/64/20 z 

dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy oraz dyżurów 

nocnych aptek ogólnodostępnych w 2021 roku, funkcjonujących na terenie powiatu 

zduńskowolskiego.   

10.Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego - FK.21/21.  

11.Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia budżetu 

na rok 2021 - FK.22/21.  

12.Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji.  

13.Interpelacje i zapytania Radnych.                                     

14.Wnioski i oświadczenia Radnych. 

15.Sprawy różne. 

16.Zakończenie XXXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu Nr XXXVII/21 z dnia 26.08.21 r. 

 

Głosowano w sprawie: 



Przyjęcie protokołu Nr XXXVII/21 z dnia 26.08.21 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa 

Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz 

Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada przyjęła protokół Nr XXXVII/21 z dnia 26.08.21 r.  

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do Komisji uchwał przewodniczący wytypował: 

1/ Radnego Dawida Mazurkiewicza  

Radny nie wyraził zgody w pracy Komisji, 

2/ Radnego Zbigniewa Piotrowskiego 

Radny nie wyraził zgody w pracy Komisji, 

3/ Radnego Stanisława Szustera  

 

Radny nie wyraził zgody w pracy Komisji 

4/ Radnego Pawła Mataśkę 

Radny wyraził zgodę, 



5/ Radną Jadwigę Ziółkowską, 

Radna wyraziła zgodę, 

6/ Radnego Tomasza Ziółkowskiego, 

Radny wyraził zgodę. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Dawid Mazurkiewicz, Ewa 

Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz 

Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Mataśka  

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Chwiałkowska  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Skład Komisji: 

1/ Radny Paweł Mataśka – przewodniczący, 

2/ Radna Jadwiga Ziółkowska - członek, 

3/ Radny Tomasz Ziółkowski - członek, 

Rada Powiatu powołała Komisję w składzie j.w.  

 

Punkt 5 



Stanowisko o zmianę i dostosowanie do wytycznych Komisji Europejskiej Samorządowej 

Karty Praw Rodzin. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik zaproponował, dodać zapis ”zmieniona uchwałą                                             

z dnia 28 września 2021”.  

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że rodzina obojętnie jak rozumiana: czy to 

małżonkowie, czy ojciec z dziećmi czy matka z dziećmi, rodzeństwo to najwyższa wartość 

jaka jest w życiu. Głosowanie przeciwko Karcie Praw Rodzin to głosowanie  przeciwko 

rodzinie.  

Radny Marcin Łabędzki stwierdził, że w pkt 11 uchwały zostały wykreślone jedynie słowa 

„wpływ ideologii na rodzinę”. Pozostała treść uchwały pozostała zachowana. Nie uchylono 

całej uchwały tak jak to zrobiono w województwie świętokrzyskim. Nie zostało to zrobione 

czyli uchwała nadal istnieje. W 11 województwach takiej uchwały nie podjęto. Czy coś się 

stało przeciwko rodzinie. Tu uchwała już funkcjonuje prawie dwa lata, co zrobiono dla 

rodziny na mocy tej uchwały. Nie wypowiadamy się co do treści uchwały. Uchwała została 

utrzymana, pójdzie do Komisji Europejskiej. Jakie jest konkretne stanowisko Sejmiku?   

Radny Dawid Mazurkiewicz zaproponował by Radny Łabędzki skoro ma tak dużo 

wątpliwości nie brał udziału w głosowaniu lub wstrzymał się od głosu. Można zawsze napisać 

pismo i Sejmik na wszelkie wątpliwości odpowie. W uchwale nie ma żadnego punktu 

naruszającego tolerancję. Zaproponował zapoznanie się z uchwałami z innych województw, 

czym one się różnią od uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego.  

Radna Joanna Pawłowska poprosiła o przedstawienie  zmian wniesionych do uchwały z 

stycznia 2020 r.  

Radny Krzysztof Nowak stwierdził, że stanowisko nie powinno zostać wrzucone przed sesją. 

On osobiście nie zna uchwał Sejmiku. Jest za tym by zrobić wszystko by środki do 

województwa łódzkiego wpłynęły. Jest przeciwny takiemu trybowi pracy jaki ma miejsce dziś.   

Anna Szubert Sekretarz Powiatu odczytała pkt 11 uchwały z 28 stycznia 2020 r. i 

wprowadzoną zmianę w dniu 28 września 2021 r.   

Tekst przed zmianą: pkt 11) wzmacniania rodzin jako podstawowych wspólnot społecznych 

oraz zapewnienia ich ochrony przed wpływami ideologii podważających autonomię i 

tożsamość rodziny, szacunku dla ich autonomii i tożsamości.  

Tekst po zmianie: pkt 11) wzmacniania rodzin jako podstawowych wspólnot społecznych, 

szacunku dla ich autonomii i tożsamości.  



Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o wyrażenie swojego stanowiska poprzez 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Stanowisko o zmianę i dostosowanie do wytycznych Komisji Europejskiej Samorządowej 

Karty Praw Rodzin.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Stanisław 

Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz 

Ziółkowski  

PRZECIW (5) 

Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, Tomasz 

Półgrabia  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewa Mielczarek-Sójka  

BRAK GŁOSU (3) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe stanowisko. 

Punkt 6 

Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zduńskiej Woli 

za 2020 rok. 

 

Za-ca Przewodniczącej Komisji Ogólnospołecznej Tomasz Ziółkowski poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał oraz przyjęła informację.   

Przewodniczący Komisji Programowo – Budżetowej Grzegorz Włodarczyk poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał oraz przyjęła informację.   



Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Stanisław Szuster poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał oraz 

przyjęła informację.  

Rada Powiatu przyjęła informację z działalności  Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w Zduńskiej Woli za 2020 rok. 

 

Punkt 7 

Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego sprawozdania 

finansowego Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy od 

01.01.2020 roku do 31.12.2020 roku. 

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag. 

Punkt 8 

Raport i Opinia z badania rocznego sprawozdania finansowego za rok obrotowy 2020 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp.o.o w Zduńskiej Woli wraz z wynikiem 

finansowym oraz Sprawozdanie Rady Nadzorczej Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego 

Sp.o.o. w Zduńskiej Woli. 

 

Radny Krzysztof Nowak zakładana strata była na poziomie 600 tysięcy, faktycznie wyniosła 

ponad milion. Z czego to wynika? W dalszych uchwałach jest propozycja dokapitalizowania 

szpitala. Czy pani prezes ma pomysł na pomnożenie tych środków i możliwość pozyskania 

środków zewnętrznych?  

Prezes Szpitala Małgorzata Majer poinformowała, że na stratę miał wpływ sposób rozliczania 

jaki się pojawił w zeszłym roku a szczególnie sytuacja covidowa. Szpital był szpitalem 

jednoimiennym. Nie świadczył podstawowych usług. Fundusz przedłużył umowę rozliczającą 

wykonania świadczeń na dwa lata. Rok finansowy się skończył a umowa przeszła do końca 

2021 r. Oznacza to, że mogliśmy wystawiać faktury zaliczkowe na 1/12 wysokości kontraktu, 

z obowiązkiem odpracowania tych nadpłaconych środków do końca 2021 r. Kwota ponad 

700 tyś., która była po stronie przychodów, bo faktury były wystawione została przeniesiona 

na rozliczenia międzyokresowe, jako przyszłe przychody bądź przyszłe należności. I o tyle 

pogorszył się wynik szpitala.  W tej chwili sytuacja jest podobna. Na koniec sierpnia jest do 

oddania kwota dwa miliony dziewięćset złotych. Mają nadzieję, że rząd odniesie się do 

problemów szpitali w Polsce i pozwoli te środki zachować. Jest to forma pomocy, którą nalży 

oddać. Środki na dokapitalizowanie szpitala zostaną przekazane na jego modernizację. W 

pierwszej kolejności będzie remont oddziału ginekologii, pediatrii. W przyszłym roku 



planowany jest remont budynku w którym była pediatria na potrzeby rehabilitacji. Tutaj 

szpital będzie się starał o środki zewnętrzne. Jest w trakcie przygotowywania projektów. Na 

razie nie ma źródeł zewnętrznego finansowania.  

Radny Tomasz Filipowski zapytał czy rząd nie powinien oddać środków, gdyż działalność nie 

była prowadzona.  

Prezes Szpitala Małgorzata Majer odpowiedziała, że nie potrafi odpowiedzieć na to pytanie. 

W trakcie działania covidowego szpital otrzymał pieniądze natomiast nie został zwolniony z 

rozliczania umów, które zostały zawarte na konkretne świadczenia. Są dwa rodzaje umów. tj. 

umowy ryczałtowe i umowy na pozostałe świadczenia. Rząd podjął decyzję, że szpitale 

mogą wystawiać faktury na 1/12 natomiast niewykonane usługi mają wykonać w okresie 

przyszłym. Jest to niemożliwe. Nie jest możliwym nadrobienie przyszłego roku. Liczy na 

pozytywne decyzje dla szpitali.   

Radny Zbigniew Piotrowski stwierdził, że z wypowiedzi wynika, iż covid pogorszył sytuację 

szpitala. Czy teraz szpital wyjdzie na prostą.  

Prezes szpitala Małgorzata Majer odpowiedziała, że ma taką nadzieję. Póki co szpital działa 

w niepewności. Trwają strajki. Nie wiadomo jakie będą decyzje ministerstwa dotyczące 

wynagrodzenia personelu. To ewentualnie przedkłada się na sytuację finansową, gdyby 

doszło do eskalacji żądań. Nie są również znane przychody przyszłego roku bo nie wiadomo 

czy środki trzeba będzie oddać, czy będzie to rozłożone na raty czy jednorazowo. W takiej 

sytuacji, gdzie nie są znane zarówno koszty jak i przychody osobiście nie była. Sama 

sytuacja covidowa i jej rozliczanie było korzystne dla szpitala, szczególnie dla personelu. 

Stąd niezadowolenie w środowisku, dodatki się skończyły a pracy jest więcej. 

Nadwykonywane są usługi chirurgiczne, ginekologiczne. Gorzej jest na paliatywie, mimo  

pełnego obłożenia nie da się tej sytuacji „nadgonić”. Jest olbrzymi problem jeżeli chodzi                  

o kwestię porodów. We wrześniu było dziewięć urodzeń noworodków.  

Radny Stanisław Szuster zapytał ilu mieszkańców skorzystało z badań w rozbiciu na 

poszczególne gminy. Z terenu gminy Szadek skorzystały jedynie 3 osoby. Z czego to 

wynika?  

Prezes szpitala Małgorzata Majer poinformowała, że szpital próbuje dotrzeć do jak 

największej grupy mieszkańców. W trakcie covidu badania nie były prowadzone. Informacje 

dotyczące badań były rozsyłane. Zorientuje się, czy dotarły również do gminy Szadek. 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag. 



 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Zduńskowolskiego Nr XXVII/64/20 z 

dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy oraz dyżurów 

nocnych aptek ogólnodostępnych w 2021 roku, funkcjonujących na terenie powiatu 

zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Paweł Mataśka przedstawił projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Zduńskowolskiego Nr XXVII/64/20 z 

dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy oraz dyżurów 

nocnych aptek ogólnodostępnych w 2021 roku, funkcjonujących na terenie powiatu 

zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid 

Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Chwiałkowska , Romuald Solarek  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/45/21 w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego Nr XXVII/64/20 z dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia 

harmonogramu godzin pracy oraz dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2021 roku, 

funkcjonujących na terenie powiatu zduńskowolskiego. 

 

 



 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego - FK.21/21. 

 

Przewodniczący Komisji Paweł Mataśka przedstawił projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego - FK.21/21.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid 

Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/46/21 w sprawie zmiany Uchwałę Nr 

XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia budżetu na 

rok 2021 - FK.22/21. 

 

Przewodniczący Komisji Paweł Mataśka przedstawił projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 



Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia budżetu na 

rok 2021 - FK.22/21.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid 

Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Półgrabia  

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Romuald Solarek  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/47/21 zmiany Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w 

sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021. 

 

Punkt 12 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

      

„Na XXXVII sesji w dniu 26 sierpnia br. Rada Powiatu podjęła 2 uchwały. Uchwały 

wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami.  

Od ostatniej sesji odbyły się 4 posiedzenia Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad 

Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem, jak i wypracowanie spraw 

będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

zamówienia publiczne 

W dniu 26 sierpnia 2021r. zostało ogłoszone postępowania  o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie podstawowym pn. Udzielenie kredytu długoterminowego w kwocie 3 

224 499 zł. Termin składania ofert został wyznaczony na 01.10.2021 r. do godziny 10:00.  

 

W dniu 21 września 2021r. zostało wszczęte postępowanie o udzielenia zamówienia 

publicznego pn. Zakup systemu do obsługi systemu zamówień publicznych dla Powiatu 



Zduńskowolskiego w ramach projektu „e-powiat Zduńskowolski”. Termin składania ofert 

został wyznaczony na 29 września  do godziny 11:00. Postępowanie prowadzone jest 

zgodnie z Regulaminem Zamówień Publicznych o wartości nie przekraczającej, wyrażonej w 

złotych, równowartości kwoty 130 000,00 zł.  

 

Zostało rozstrzygnięte postępowanie przetargowe na zadanie pn. „Zakup ciągnika lekkiego z 

zamiatarką, piaskarką, pługiem i lekką kosiarką do utrzymania ciągów pieszo – rowerowych”. 

W wyniku postępowania wyłoniono wykonawcę - firmę Hydro-Masz Spółka z Ograniczona 

Odpowiedzialnością Spółka Komandytowa Zapole 79/5, 98-275 Brzeźnio.  

Wartość podpisanej umowy PZD.262.2.1.2021 w dniu 17.09.2021 r. – 169 999,99 zł 

brutto.  

W skład zamówienia wchodzi: 

- ciągnik rolniczy TYM T 575 (125 496,90 zł brutto)  

- zamiatarka T801 (13 384,10 zł brutto)   

- posypywarka Motyl N031M/1 (5 781,00 zł brutto)  

- pług do śniegu P.V 2.0 (7 503,00 zł brutto)   

- kosiarka na pantografie Trin 120 (17 835,00 zł brutto)  

Dostawa sprzętu nastąpi w najbliższych dwóch tygodniach do siedziby Powiatowego 

Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli. 

Kolejnym rozstrzygniętym postępowaniem o udzielenie zamówienia publicznego jest  

„Bieżąca konserwacja dróg i ulic powiatowych na terenie powiatu zduńskowolskiego”.  

Zamówienie dotyczy wykonywania robót w zakresie bieżącej konserwacji dróg i ulic 

powiatowych na terenie powiatu zduńskowolskiego poprzez wykonywanie robót budowlano - 

naprawczych i odtworzeniowych na terenie powiatu zduńskowolskiego obejmującym Gminę 

Zduńska Wola oraz Gminę i Miasto Szadek. Cena za 1 m² remontu cząstkowego dróg 

mieszanką mineralno – asfaltową st. III bez obcięcia krawędzi wynosi 42,00 zł. Wartość 

złożonej oferty: 59 976,00 zł. W najbliższych dniach zostanie podpisana umowa z 

wykonawcą – firmą DROMAK Sp. z o. o. Poręby 26B, 98-220 Zduńska Wola. 

Zostały odebrane roboty budowlane zgodne z umową Nr PZD.262.1.11.2021 z dnia 

25.08.2021 r., w ramach zadania pn.: „Naprawa usterek stwierdzonych w okresie gwarancji 

na drodze nr 4917E Rembieszów – Branica – Ptaszkowice, na odcinku Ptaszkowice – 

Branica gm. Zapolice”. Wykonane prace polegały na frezowaniu spękanej nawierzchni 

bitumicznej, skropieniu istniejącej podbudowy, ułożeniu nawierzchni z mas bitumiczno - 

asfaltowych AC 11 W KR2 gr. 4 cm, zabezpieczeniu łączeń emulsją. Wartość robót  28 

044,00 zł. 

Trwają prace budowlane w ramach zadania pn.: „Adaptacja nieruchomości oraz 

pomieszczeń zajmowanych przez Powiatowy Zarząd Dróg w Zduńskiej Woli w miejscowości 



Wojsławice oraz Zduńska Wola, na potrzeby siedziby jednostki”. Są to prace 

ogólnobudowlane i instalacyjne związane z zapewnieniem godziwych warunków sanitarnych 

pracownikom PZD Zduńska Wola. W ramach zadania zostały wykonane prace polegające na 

modernizacji linii napowietrznej nn do budynku inwentarskiego w Wojsławicach. Wymieniono 

gołe linie na izolowane oraz podłączono w rozdzielni głównej - warkocz 4x35-dł,160 mb., 

wymieniono oprawy oświetlenia na ledowe 100W - szt. 6, zamontowano zabezpieczenie 

główne w rozdzielni głównej istniejącej. Wartość przeprowadzonych robót – 20 000,00 zł. 

Wykonawcą pracy była firma W. P. Strzelczyk Zakład Robót Elektrycznych spółka jawna z 

siedzibą Strumiany ul. Spacerowa 14,98-260 Burzenin. 

Zakończono roboty budowlane w ramach umowy Nr PZD.262.1.6.2021 z dnia 26.05.2021 r., 

aneksowanej Aneksem Nr 1/2021 z dnia 22.06.2021 r. na  wykonanie zadania pn.: „Zmiana 

sposobu zagospodarowania ronda Tkaczy Zduńskowolskich w Zduńskiej Woli”. W zakres 

prac weszły takie czynności jak przygotowanie terenu, cięcie darni wraz z wywozem, 

wysadzenie i zabezpieczenie róż, wyłożenie włókniny oraz hydrożelu, rozłożenie ziemi pod 

sadzonki, obsadzenie krzewami, kosodrzewinami, trawami charakterystycznymi dla zieleni 

miejskiej, dobranymi pod względem kolorystycznym i pokrojowym, jednocześnie roślinami 

nie wymagającymi wielu zabiegów pielęgnacyjnych oraz rozłożenie grysu granitowego o 

frakcji 16-32 mm i kamienia. Wykonawcą była firma KAMIL WALDHAUZER EKIPA 

OGRODNIKA z siedzibą ul. Kwiatowa nr 21, 98-220 Zduńska Wola. Wartość 

przeprowadzonych prac: 9 930,40 zł. 

Pracownicy Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli codziennie, czterema posiadanymi 

ciągnikami realizują koszenie poboczy dróg, rowów, skarp i nasypów. Pozostali koszą 

kosami spalinowymi i kosiarką samojezdną trawniki ulic miejskich oraz dokaszają wokół 

infrastruktury technicznej na pozostałych drogach Powiatu Zduńskowolskiego. 

W dalszym ciągu odświeżamy oznakowania poziome dróg. Realizujemy je sprzętem 

należącym do jednostki. 

W ramach projektu ,,Przedsiębiorczy Powiat Zduńskowolski” współfinansowanego przez 

Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014 – 2020., 

 pracownicy Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli  w dniach 20 -22 września 2021 r. 

uczestniczyli w XIII Europejskim Kongresie Gospodarczym w Katowicach. 

 

Domu Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach, Domy Pomocy 

Społecznej w Zduńskiej Woli, Środowiskowe Domy Samopomocy z terenu powiatu 

zduńskowolskiego w okresie międzysesyjnym realizowały zadania statutowe. 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie: 

W dniu 08.09.2021 r. podpisano umowę z PFRON w ramach programu „Zajęcia 

Klubowe WTZ” na kwotę 27.675,00 zł. 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy: 



1) Realizował szczepienia przeciwko Covid-19 . 

2) Realizował prace remontowe i termomodernizacyjne budynku Poradni Zdrowia 

Psychicznego 

3) Realizował prace remontowe Oddziału Dziecięcego i Ginekologiczno-Położniczego 

oraz Izby Przyjęć dostosowujące do wymogów Sanepidu. 

4) Realizował przekazanie udzielania świadczeń w zakresie diagnostyki laboratoryjnej i 

patomorfologii wraz z przekazaniem Banku Krwi firmie zewnętrznej wyłonionej w 

postępowaniu konkursowym. 

5) Realizował działania statutowe 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli: 

W ramach tarczy antykryzysowej COVID-19 przyznawanej na podstawie ustawy z dnia 

31 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem 

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych oraz niektórych ustaw udzielono: 

1) Pożyczki na pokrycie kosztów prowadzenia działalności gospodarczej 

mikroprzedsiębiorcy  przyznawanej na podstawie art. 15zzd ustawy¹ 

- W okresie od 01.04.2020 r.  do 24.09.2021 r. wpłynęło 3699 wniosków, a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła  17 010 149,29 zł. 

2) Dofinansowania części kosztów wynagrodzeń pracowników oraz należnych od tych 

wynagrodzeń składek na ubezpieczenia społeczne dla mikroprzedsiębiorców, małych i 

średnich przedsiębiorców, przyznanego na podstawie art. 15 zzb ustawy1  

- W okresie od 01.04.2020 r.  do 24.09.2021 r. wpłynęło 440 wniosków, a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła 8 088 430,17zł. 

 

3) Dofinansowania części kosztów prowadzenia działalności gospodarczej dla 

przedsiębiorcy będącemu osoba fizyczną niezatrudniającemu pracownika przyznanego 

na podstawie art. 15 zzc ustawy1  

- W okresie od 01.04.2020 r. do 24.09.2021 r. wpłynęło 1018 wniosków, a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła  4 675 512,00 zł. 

4) Dofinansowania części kosztów wynagrodzeń pracowników oraz należnych od nich 

składek na ubezpieczenia społeczne dla organizacji pozarządowych lub podmiotów, o 

których mowa w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, przyznanego na podstawie art. 15 zze oraz art. 15 zze² ustawy 1  

- W okresie od 01.04.2020 r. do 24.05.2021 r. wpłynęły 22 wnioski, a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła  231 269.58 zł. 

5) Jednorazowej dotacji na pokrycie bieżących kosztów prowadzenia działalności 

gospodarczej mikroprzedsiębiorcy i małemu przedsiębiorcy na podstawie art. 15 zze⁴ 

ustawy 1 



- W okresie od 21.12.2020r. do 24.09.2021r. wpłynęły  242 wnioski , a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła  889 500,00zł. 

6) Dofinansowania, które przyznawane jest na podstawie rozporządzeń w sprawie 

wsparcia uczestników obrotu gospodarczego poszkodowanych wskutek pandemii 

COID-19 

- W okresie od 01.02.2021r. do 24.09.2021r. wpłynęło 907 wniosków, a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła  4 065 000,00zł. 

7) Dotacji na pokrycie bieżących kosztów prowadzenia działalności gospodarczej 

mikroprzedsiębiorcy i małemu przedsiębiorcy na podstawie art. 15zze⁴a ustawy ¹ 

- W okresie od 23.07.2021r. do 24.09.2021r. wpłynęło 19 wniosków, a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła  70 000,00zł. 

PODSUMOWANIE: 

Na dzień 24.09.2021r.  łącznie na 8  form wsparcia w ramach Tarczy Antykryzysowej 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli udzielił dofinansowania w kwocie   

35 029 861,04 zł. 

( łącznie na 6 347 wniosków) 

1) W dniu 30.08.2021r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował  o 

możliwości składania wniosków o przyznanie jednorazowych środków na rozpoczęcie 

działalności gospodarczej w ramach projektu „Aktywizacja osób młodych 

pozostających bez pracy w powiecie zduńskowolskim (V)" Program Operacyjny 

Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020” 

Kwota dofinansowania na jednego uczestnika wyniosła 20 000,00 zł. Nabór trwał od 

30.08.2021 r. do 01.09.2021 r. 

Projekt skierowany jest do: osób młodych do 29 r.ż. pozostających bez 

pracy, zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli, w tym w 

szczególności osób, które przynależą dot. zw. Kategorii NEET. 

Definicja NEET: 

Zgodnie z definicją przyjętą w PO WER za osobę z kategorii NEET uznaje się osobę 

młodą 

w wieku 15-29 lat, która spełnia łącznie 3 warunki: nie pracuje, nie kształci się (nie 

uczestniczy 

w kształceniu w trybie stacjonarnym albo zaniedbuje obowiązek szkolny lub nauki) ani 

nie szkoli się (nie uczestniczy w okresie 4 tygodni w pozaszkolnych zajęciach 

mających na celu uzyskanie, uzupełnienie lub doskonalenie umiejętności i kwalifikacji 

zawodowych lub ogólnych potrzebnych do wykonywania pracy) 

W procesie rekrutacji priorytetowo traktowane są: 

- osoby niepełnosprawne, 

- osoby długotrwale bezrobotne do 25 r.ż. pozostające bez zatrudnienia nieprzerwalnie 

przez okres ponad 6  miesięcy, 



- osoby długotrwale bezrobotne powyżej 25 r.ż. do 29 r.ż. pozostające bez zatrudnienia 

nieprzerwalnie przez okres ponad 12 miesięcy, 

- osoby o niskich kwalifikacjach (tj. osoby bez wykształcenia lub osoby posiadające 

wykształcenie podstawowe, gimnazjalne, średnie ogólnokształcące lub średnie 

zawodowe) 

 

2) W dniu 30.08.2021r. Powiatowy Urząd Pracy poinformował o możliwości składania 

wniosków o przyznanie jednorazowych środków na rozpoczęcie działalności 

gospodarczej dla skierowanych osób bezrobotnych zarejestrowanych w PUP w 

Zduńskiej Woli w ramach: 

- Algorytmu-Programu Regionalnego ,,Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych w 

wieku 

30-50 lat”. 

Kwota dofinansowania na jednego uczestnika wyniosła 20 000,00 zł. 

Nabór trwał od 30.08.2021 r. do 01.09.2021 r. 

 

3)W dniu 03.09.2021r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował o 

możliwości składania wniosków o zorganizowanie stażu, prac interwencyjnych oraz 

bonów na zasiedlenie w ramach projektu „Aktywizacja osób młodych pozostających 

bez pracy w powiecie zduńskowolskim (V)"Program Operacyjny Wiedza Edukacja 

Rozwój 2014 – 2020. 

Wnioski będą przyjmowane  do wyczerpania limitu środków przeznaczonych na ten 

cel. 

Projekt jest skierowany do: osób młodych w wieku 18-29 lat bez pracy, w tym osób z 

niepełnosprawnościami,  zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej 

Woli, w tym w szczególności tych, które nie uczestniczą w kształceniu lub szkoleniu - 

tzw. osób z kategorii NEET. 

Definicja NEET: 

Zgodnie z definicją osoby z kategorii NEET przyjętą w PO WER za osobę z kategorii 

NEET uznaje się osobę młodą  w wieku 15-29 lat, która spełnia łącznie 3 warunki: nie 

pracuje, nie kształci się (nie uczestniczy w kształceniu w trybie stacjonarnym albo 

zaniedbuje obowiązek szkolny lub nauki) ani nie szkoli się (nie uczestniczy w 

pozaszkolnych zajęciach mających na celu uzyskanie, uzupełnienie lub doskonalenie 

umiejętności i kwalifikacji zawodowych lub ogólnych potrzebnych do wykonywania 

pracy). 

4) W dniu 06.09.2021r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował o 

możliwości składania wniosków o refundację wyposażenia lub doposażenia stanowiska 

pracy dla skierowanych osób bezrobotnych zarejestrowanych w PUP w Zduńskiej 

Woli w ramach projektu środków Funduszu Pracy - Algorytm  



Kwota refundacji na jedno stanowisko pracy wynosi 22 000,00 zł 

Nabór trwał od 07.09.2021 do 10.09.2021 

5) W dniu 08.09.2021r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował  o 

możliwości składania wniosków o bon na zasiedlenie dla osób do 30 r.ż. w ramach 

projektu ,, Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie 

zduńskowolskim (V) Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 

Wnioski przyjmowane są do wyczerpania limitu środków przeznaczonych na ten cel. 

 

Wnioski można składać w wersji elektronicznej poprzez platformę praca.gov.pl lub e-

PUAP (opatrzone podpisem kwalifikowanym lub profilem zaufanym), w wersji 

papierowej wysłanej pocztą lub poprzez skrzynkę umieszczoną w urzędzie. 

Informacja o stanie bezrobocia w powiecie zduńskowolskim: 

W 2021r. liczba bezrobotnych zarejestrowanych kształtowała się następująco: 

- w miesiącu styczniu 2021r.- zarejestrowało się 193 osoby (w tym 165 elektronicznie) 

- w miesiącu lutym 2021r.- zarejestrowały się 156 osób (w tym 121 elektronicznie) 

- w miesiącu marcu 2021r.- zarejestrowało się 185 osób (w tym 156 elektronicznie) 

- w miesiącu kwietniu 2021r.- zarejestrowało się 155 osób (w tym 41 elektronicznie) 

- w miesiącu maju 2021r.- zarejestrowało się 166 osób (w tym  115 elektronicznie) 

- w miesiącu czerwcu 2021r.- zarejestrowało się 145 osób (w tym 64 elektronicznie) 

- w miesiącu lipcu 2021r.- zarejestrowało się 201 osób (w tym 68 elektronicznie) 

- w miesiącu sierpniu 2021r.- zarejestrowało się 170 osób (w tym 81 elektronicznie) 

- w okresie od 01.09.2021r do 24.09.2021r.- zarejestrowało się 146 osób (w tym 72 

elektronicznie). 

1Ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19,innych 

chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych 

ustaw. 

27 – 29 sierpnia 2021 r. 

Starosta Zduńskowolski Hanna Iwaniuk uczestniczyła w Powiatowym Zakończeniu Wakacji,  

V Regionalnym Forum Gospodarczym oraz XXI Regionalnej Wystawie Rolno-Przemysłowej 

połączonej z Dożynkami Diecezjalno-Powiatowymi. 

1 września 2021 r. - Podczas uroczystego apelu w Zduńskiej Woli, na placu Wolności, przy 

pomniku – tablicy upamiętniającej rozstrzelanych 11 września 1939 roku uczciliśmy pamięć 

ofiar II wojny światowej. 

 

4 września 2021 r. - Starosta Zduńskowolski Hanna Iwaniuk wzięła udział w jubileuszowej, 

10. edycji Narodowego Czytania. W tym roku w Zduńskiej Woli odbyło się przy Ratuszu, a 

czytaliśmy „Moralność pani Dulskiej” Gabrieli Zapolskiej. 



5 września 2021 r. - Uczestniczyliśmy w uroczystościach patriotyczno-historycznych 

poświęconych ofiarom "Bitwy nad Wartą" z września 1939 r. przy kwaterze wojennej na 

cmentarzu w Strońsku. 

14 września 2021 r. 

Podpisaliśmy umowę z Wojewodą Łódzkim na dofinansowanie modernizacji przejść dla 

pieszych na drogach powiatowych. Dotyczy ona przebudowy przejść: na ul. Złotej (na 

wysokości Szkoły Podstawowej nr 6), na drodze prowadzącej przez Wojsławice (na 

wysokości Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza), na skrzyżowaniu Szkolna/Zielona 

oraz dwóch skrzyżowaniach ulicy Kilińskiego – z Żeromskiego i Srebrną oraz z Zieloną. Na 

te inwestycje pozyskaliśmy środki z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Inwestycja 

kosztować będzie ogółem 862 tys. zł, z czego 689.600 zł (80%) stanowi dofinansowanie. 

15 września 2021 r. - Starosta Zduńskowolski Hanna Iwaniuk uczestniczyła w spotkaniu 

Jubilatów Związku Zawodowego Kolejarzy Okręgu Centralnego Terenowej Organizacji 

Emerytów Zduńska Wola Karsznice.  

Dwudziestu sześciu kolejarzom emerytom wręczyła listy gratulacyjne z życzeniami.  

17 września 2021 r. - Złożyliśmy kwiaty pod tablicą poświęconą Ofiarom Sybiru na 

Cmentarzu Miejskim przy ul. Generała Józefa Bema w Zduńskiej Woli. Upamiętniliśmy w ten 

sposób 82. rocznicę agresji Związku Radzieckiego na Polskę oraz Światowy Dzień Sybiraka. 

17 września uczestniczyliśmy również w uroczystości odsłonięcia pamiątkowej tablicy w lesie 

koło Piasków, w miejscu pierwotnego pochówku osób rozstrzelanych przez hitlerowców 17 

września 1941 r. w Woli Marzeńskiej i w Sieradzu. 

18 września 2021 r. - Uczestniczyliśmy w Pikniku Ekologicznym w Szkole Podstawowej w 

Zapolicach, który jednocześnie był Dniami Otwartymi szkoły. 

18 września br. - wzięliśmy również udział w Jubileuszu XXXV-lecia Polskiego 

Stowarzyszenia Diabetyków Oddział Miejsko-Powiatowy w Zduńskiej Woli.”. 

Radny Krzysztof Nowak zapytał o konkurs na nowe logo powiatu. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że był ogłoszony konkurs. Komisja 

konkursowa wyłoniła zwycięzcę. Zarząd podjął uchwałę o przyjęciu rozstrzygnięcia 

konkursowego. Jest nowe logo, które będzie funkcjonowało niezależnie od herbu powiatu. 

Herb jest herbem a logo to element graficzny, który będzie promowany do rozpoznania.  

Radna Joanna Pawłowska zapytała o losy składanych przez powiat projektów na inwestycje, 

które ubiegają się o dofinansowanie.  Co się dzieje z ulicą Jodłową, Staszica i Spółdzielczą. 

Czy wiszą w nowym niebycie i jest to to związane z nowym ładem? 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że powiat złożył trzy wnioski do krajowego 

planu odbudowy tj. na przebudowę ciągu ulic na terenie Miasta Zduńska Wola czyli Jodłowej, 

Staszica i Spółdzielczej, drugi wniosek na przebudowę dalszej części drogi w miejscowości 



Piaski-Beleń-Strońsko, trzeci wniosek na budowę sali gimnastycznej przy Zespole Szkół w 

Zduńskiej Woli – Karsznicach. Do tej pory nie ma rozstrzygnięcia w tym przedmiocie. 

Niezależnie został złożony wniosek do konkursu związanego z przebudową dróg lokalnych 

na ul. Jodłową.   Niebawem ma być ogłoszony kolejny konkurs.  

Punkt 13 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Interpelacji i zapytań nie złożono. 

Punkt 14 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

Radny Krzysztof Nowak złożył wniosek w sprawie niezwłocznej naprawy nawierzchni 

asfaltowej (dziur):  

1/ na drodze ul. Przatowska (Szadek w kierunku Remiszewa do granic z powiatem Łaskim), 

2/ na drodze od ul. Osiny (Szadek) do Wilamowa oraz zniwelowania – ścięcia poboczy wraz 

z utwardzeniem destruktem, szczególnie na odcinku od drogi wojewódzkiej do zjazdu do 

miejscowości Piaski – największe natężenie ruchu przez mieszkańców miejscowości 

Wilamów, Piaski, Przatów.  

 

Radny Tomasz Filipowski podjął temat braku czytnika dowodu osobistego w Zakładzie 

Ubezpieczeń Społecznych w Zduńskiej Woli.  

Radna Jadwiga Ziółkowska zaproponowała wysłać pismo do Departamentu ZUS gdyż nie 

podlega ani miastu ani powiatowi.   

Radna Ewa Mielczarek-Sójka złożyła:  

1/wniosek o wycięcie drzewa-topoli rosnącego w miejscowości Rzepiszew przy działce nr 2, 

położonej przy drodze powiatowej Rzepiszew-Górna Wola. Drzewo zagraża bezpośrednio 

bezpieczeństwu mieszkańców tej posesji jak i znajdującym się na niej budynkom. 

 

2/ wniosek o przesłanie do Powiatowego Inspektora Nadzoru budowlanego informacji o 

fatalnym stanie technicznym budynku znajdującego się w Szadku przy  ul. Warszawskiej 18. 

Budynek ten zagraża w bezpośredni sposób bezpieczeństwu przechodniów jak i kierowców 

przejeżdżających tą ulicą. Ruch na drodze jest bardzo duży a i liczba pieszych też nie jest 

mała. Chodnik bezpośrednio sąsiadujący z tym budynkiem jest drogą do sklepu" Dino". W 

budynku niedawno zawalił się dach. Proszę podjęcie stosownych działań w tej sprawie”. 



Wicestarosta Wojciech Rychlik odnośnie wniosku radnego Nowaka poinformował, że  te 

działania zostały już podjęte. Odnośnie wypowiedzi pana Filipowskiego skargę należy złożyć 

do Dyrektora II Oddziału ZUS w Łodzi. Jeżeli by nie poskutkowało to do Prezesa ZUS w 

Warszawie. Dowód osobisty w telefonie zgodnie z  przepisami prawa jest dokumentem.   

Odnośnie wniosków pani Ewy Mielczarek- Sójka, wniosek dot. budynku zostanie przesłany 

do PINB. Odnośnie drugiego wniosku wszystko zależy czy drzewo znajduje się w pasie 

drogowym czy na prywatnej posesji. PZD nie wycina drzew z prywatnych działek.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o rozważenie możliwości zainstalowania 

luster drogowych na skrzyżowaniu ulic: róg ul. Mickiewicza a ul. Komisji Edukacji Narodowej 

oraz przy wyjeździe ze stacji benzynowej na ulicę Szadkowską.  

Punkt 15 

Sprawy różne. 

Radny Marcin Łabędzki przedstawił informację w sprawie ewidencji gruntów                               

w miejscowości Przatów gmina Szadek.  

 

Punkt 16 

Zakończenie XXXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zakończył XXXVIII sesję.  

 

Przewodniczący 

                                                   Rada Powiatu Zduńskowolskiego 

                                                 Piotr Warchlewski 

 

 


